



December 6 – 7, 2024

14th HONG KONG INTERNATIONAL NURSING FORUM CUM

2024 SINO US NURSING FORUM CUM

2nd GREATER BAY AREA NURSING CONFERENCE

Cross-Boundary Collaboration for Future Nursing

第十四届香港国际护理论坛暨 2024 中美护理论坛暨第二届大湾区护理会议

The 14th Hong Kong International Nursing Forum cum 2024 Sino US Nursing Forum cum 2nd Greater Bay Area Nursing Conference aspires to unite nursing professionals, educators, and researchers from various countries and backgrounds. This event will enable the exchange of ideas, experiences, and best practices in the field of nursing, which can lead to innovative solutions and improvements in patient care, nursing education, and research. The theme is "Cross-Boundary Collaboration for Future Nursing" emphasises the importance of working together and transcending geographical, cultural, and disciplinary borders in the nursing profession. By fostering collaboration and cooperation between nursing professionals and institutions worldwide, this theme seeks to address the challenges and opportunities that nursing faces in an increasingly interconnected and globalised world.

第十四届香港国际护理论坛暨 2024 中美护理论坛暨第二届大湾区护理会议，旨在团结来自不同国家和背景的护理专业人员、教育工作者和研究人员。本次活动将促进护理领域思想、经验和最佳实践的交流，从而为患者照护、护理教育和研究带来创新的解决方案和改进。本次大会主题为“跨界合作共创护理未来”，强调护理专业共同努力和超越地理、文化和学科界限的重要意义。通过促进全球护理专业人员和机构的合作与协作，大会主题寻求应对在世界日益互联互通和全球化背景下护理所面临的挑战与机遇。

Theme and Sub-themes 主题及副题

Theme 主题

Cross-Boundary Collaboration for Future Nursing 跨界合作共创护理未来

Sub-themes 副题

1. Advanced nursing practice 高级护理实践
2. Chronic care management and long-term care 慢病管理与长期照护

3. Digital innovation and AI in healthcare 卫生保健中的科技创新与人工智能
4. Global health nursing 全球健康护理
5. Health care systems and policy 医疗系统与政策
6. Interprofessional education 跨专业教育
7. Primary healthcare and nursing 基层医疗与护理
8. Others 其他

Date 日期

December 6 – 7, 2024 2024 年 12 月 6 - 7 日

<p>Venue</p> <p>Lecture Theatre (North 1 Gate) The University of Hong Kong – Shenzhen Hospital 1, Haiyuan 1st Road Futian District, Shenzhen Guangdong, P.R.C. (map)</p>	<p>会场</p> <p>学术报告厅（北1门） 香港大学深圳医院 海园一路（白石路与侨城东路交汇） 广东深圳市福田区（地图）</p>
---	---

<p>海报展示 Poster Presentation</p>	<p>点击这里提交摘要 摘要提交截止日期：2024 年 10 月 7 日 *在 2024 年 9 月 2 日上午 10 点前提交的摘要 （UTC+8/HK 时间）将在 2024 年 9 月 23 日前收到初步 接受通知。</p> <p>Click here to submit abstract Abstract submission deadline: October 7, 2024 <i>*Abstract submitted on or before September 2, 2024 at 10am (UTC+8/HK Time) will receive a preliminary acceptance announcement by September 23, 2024.</i></p>
<p>注册 Registration</p>	<p>点击这里注册 Click here to register</p>